

Original Articles

- 1 Technique and Image Quality of Intraoperative Indocyanine Green Angiography During Aneurysm Surgery Using Surgical Microscope Integrated Near-Infrared Video Technology
Raabe, A., J. Beck, V. Seifert
- 7 Commentary on the Article of A. Raabe, J. Beck, V. Seifert: Technique and Image Quality of Intraoperative Indocyanine Green Angiography During Aneurysm Surgery Using Surgical Microscope Integrated Near-Infrared Video Technology
Hernesniemi, J., M. Niemelä, R. Kivisaari, M. Porras, A. Karatas, K. Ishii
- 9 Endovascularly or Surgically Treated Vertebral Artery and Posterior Inferior Cerebellar Artery Aneurysms: Clinical Analysis and Results
Sandalcioglu, I. E., I. Wanke, B. Schoch, T. Gasser, J. P. Regel, A. Doerfler, M. Forsting, D. Stolke
- 17 Volumetric Analysis of the Growth Rate of Incompletely Resected Intracranial Meningiomas
Nakamura, M., F. Roser, J. Michel, C. Jacobs, M. Samii
- 24 Experience with Five Different Intervertebral Disc Spacers for Cervical Spondylodesis
Kemmesies, D., U. Meier
- 34 Commentary on the Article of D. Kemmesies, U. Meier: Experience with Five Different Intervertebral Disc Spacers for Cervical Spondylodesis
Roosen, K.

Case Reports

- 35 Metastatic Meningioma WHO Grade II of the Cervical Spine: Case Report and Review of the Literature
Pinsker, M. O., R. Buhl, H.-H. Hugo, H. M. Mehdorn

Originalarbeiten

- 1 Technik und Bildqualität der operationsmikroskop-integrierten Indozyaninrön-Videangiographie
Raabe, A., J. Beck, V. Seifert
- 7 Kommentar zur Arbeit von A. Raabe, J. Beck, V. Seifert: Technik und Bildqualität der operationsmikroskop-integrierten Indozyaninrön-Videangiographie
Hernesniemi, J., M. Niemelä, R. Kivisaari, M. Porras, A. Karatas, K. Ishii
- 9 Endovaskulär oder operativ behandelte Aneurysmen der Arteria vertebralis und Arteria cerebelli inferior posterior: Eine klinische Analyse und Ergebnisse
Sandalcioglu, I. E., I. Wanke, B. Schoch, T. Gasser, J. P. Regel, A. Doerfler, M. Forsting, D. Stolke
- 17 Volumetrische Analyse der Wachstumsrate von intrakraniellen Meningeomen nach subtotaler Tumorsektion
Nakamura, M., F. Roser, J. Michel, C. Jacobs, M. Samii
- 24 Erfahrungen mit 5 verschiedenen intervertebraldiskalen Spacern zur Spondylodese der Halswirbelsäule
Kemmesies, D., U. Meier
- 34 Kommentar zur Arbeit von D. Kemmesies, U. Meier: Erfahrungen mit 5 verschiedenen intervertebraldiskalen Spacern zur Spondylodese der Halswirbelsäule
Roosen, K.

Fallberichte

- 35 Zervikale Metastase eines Meningeoms WHO Grad 2: Fallbericht und Darstellung der Literatur
Pinsker, M. O., R. Buhl, H.-H. Hugo, H. M. Mehdorn